
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 3. října 2022 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, M. Vojáček, Z. Mlčoušek (ředitel soutěží) 

Omluveni: J. Gurkovský, G. Kubíčková (sekretář soutěží) 

Host: V. Filipi 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Soutěž U23 

Přestože nejde o materiál VV, tak byl jako úkol plynoucí z koncepce soutěží v tomto bodu diskutován. Závěr diskuse je, 
že by tento bod měl být zahrnut do plánu práce VV, aby se diskuse posunula. 

- Úkol: probrat možnost a termín předložení materiálu na jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 30. 10. 2022 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

KS projednala návrh termínové listiny ročníku 23/24 poté co byla projednána s Komisí reprezentace a KEMAM. Při krátké 
diskusi došlo k lehké úpravě. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 10. 10. 2022 

Návrh důležitých termínů KS v roce 2023 

KS na základě projednání termínové listiny zařadila do důležitých termínů termín Superpoháru. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 10. 10. 2022 

Počet účastníků ligových soutěží 2024/2025 

KS se shodla že v tomto materiálu nebude navrhovat žádné změny. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 10. 10. 2022 

Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 2024/2025 do 2026/2027 

KS se shodla že do tohoto materiálu zanese úvahy týkající se dalšího vývoje soutěže dorostenců a dále doplní úvahy na 
téma soutěž U23. 

- Úkol: předložit doplněný návrh materiálu na listopadové jednání KS 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 10. 11. 2022 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Informace o dosavadním průběhu soutěží 

Z. Mlčoušek informoval KS o průběhu pohárových a ligových soutěží. Především se zaměřením na problémové události – 
kontumace utkání v kvalifikaci CE soutěže juniorů apod. Členové KS vzali informace na vědomí. 

Potvrzení rozřazení družstev v 1. lize juniorů 

KS potvrdila své rozhodnutí učiněné distančně ohledně rozřazení družstev do skupin v 1. lize juniorů po kvalifikační části. 

Dne 14. 10. 2022 zapsal Z. Mlčoušek 

Další jednání KS proběhne dne 7. 11. 2022 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno 20:18 hodin. 


